

Title (en)

Supporting device for the elbows in polishing operations in the glassware industry.

Title (de)

Vorrichtung zum Abstützen von Ellbogengelenken bei Schleifarbeiten in der Glaswarenindustrie.

Title (fr)

Dispositif pour soutenir les articulations du coude lors du polissage dans la verrerie.

Publication

**EP 0050204 A2 19820428 (DE)**

Application

**EP 81106816 A 19810901**

Priority

DE 3039233 A 19801017

Abstract (en)

The invention relates to a device for supporting the elbow joints (9) of a person employed in polishing glass articles on a work stage (1) of a polishing machine. It consists essentially of an elastic supporting ring (5) arranged flat and of essentially round cross-section. The elbow joint (9) can be inserted into the clear width (8) of the supporting ring. The dimensions of the cross-sectional radius (14) and clear width (8) are selected so that the angled elbow joint (9) inserted into the clear width does not pass through the clear width completely. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Vorrichtung zum Abstützen der Ellbogengelenke (9) einer mit dem Schleifen von Glaswaren beschäftigten Person auf einer Arbeitsplatte (1) einer Schleifmaschine. Sie besteht im wesentlichen aus einem flach angeordneten elastischen Stützring (5) mit im wesentlichen runden Querschnitt. In die lichte Weite (8) des Stützringes ist das Ellbogengelenk (9) einsetzbar. Die Abmessungen von Querschnittsradius (14) und lichter Weite (8) sind so gewählt, daß das abgewinkelte in die lichte Weite eingesetzte Ellbogengelenk (9) die lichte Weite nicht vollständig durchdringt.

IPC 1-7

**B25H 1/00**

IPC 8 full level

**B25H 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B25H 1/02** (2013.01)

Cited by

US5385322A; GB2272372A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0050204 A2 19820428; EP 0050204 A3 19830831; DE 3039233 A1 19820519**

DOCDB simple family (application)

**EP 81106816 A 19810901; DE 3039233 A 19801017**